

NAMA SYARIKAT :			
NAMA PELAJAR :		NO PENDAFTARAN :	
PEMANTAUAN :	TARIKH PEMANTAUAN :	PENSYARAH PEMANTAU :	
Lapor diri	7 MAC 2022	(Tandatangan & Nama / Cop Pensyarah)	
Minggu 6 (Lawatan 1)			
Minggu 12 (Lawatan 2)			
Minggu 18 (Lawatan 3)		MARKAH	/ 25

Sila isikan ruangan yang berkenaan :

1. SEMAKAN BUKU LOG						
AKTIVITI	1 Sangat Lemah	2 Lemah	3 Memuaskan	4 Baik	5 Sangat Baik	Pencapaian Pelajar
Kejelasan Penulisan	Tidak boleh menulis idea dengan jelas dan tidak kemaskini serta tidak disemak oleh penyelia industri.	Boleh menulis idea dengan jelas, memerlukan penambahbaikan lanjut dan tidak kemaskini pada setiap hari serta disemak oleh penyelia industri	Boleh menulis idea dengan jelas, memerlukan sedikit penambahbaikan dan kemaskini pada setiap hari serta disemak oleh penyelia industri	Boleh menulis idea dengan jelas dan kemaskini pada setiap hari serta disemak oleh penyelia industri	Boleh menulis idea dengan sangat jelas dan kemaskini pada setiap hari serta disemak oleh penyelia industri	
Penulisan yang sistematik	Tidak boleh menulis idea dengan sistematik.	Boleh menulis idea dengan sistematik dan memerlukan penambahbaikan lanjut.	Boleh menulis idea dengan sistematik dan memerlukan sedikit penambahbaikan	Boleh menulis idea dengan sistematik	Boleh menulis idea dengan sangat sistematik.	

2. PEMERHATIAN TERHADAP KEMAJUAN PELAKSANAAN TUGAS YANG DIBERIKAN

AKTIVITI	1 Sangat Lemah	2 Lemah	3 Memuaskan	4 Baik	5 Sangat Baik	Pencapaian Pelajar
Kemampuan Melaksanakan Tugas	Tidak mampu menyelesaikan tugas.	Mampu menyelesaikan kurang sebahagian tugas dengan bimbingan.	Mampu menyelesaikan lebih sebahagian tugas tanpa bimbingan.	Mampu menyelesaikan hampir keseluruhan tugas dengan bimbingan.	Mampu menyelesaikan keseluruhan tugas tanpa bimbingan	
Kehadiran	Tidak hadir ke industri WBL tanpa sebab yang munasabah	Kerap / lebih dari seminggu tidak hadir ke industri WBL dengan sebab munasabah	Kurang dari seminggu tidak hadir ke industri WBL dengan sebab munasabah	Kurang dari tiga hari tidak hadir ke industri WBL dengan sebab munasabah	Kehadiran yang sangat baik ke industri WBL	
Disiplin	Tidak mempunyai disiplin dan daya usaha dalam menyiapkan tugas.	Mempunyai disiplin dan daya usaha yang sedikit dalam menyiapkan tugas.	Mempunyai disiplin dan daya usaha yang memuaskan dalam menyiapkan tugas.	Mempunyai disiplin dan daya usaha yang baik dalam menyiapkan tugas.	Mempunyai disiplin dan daya usaha yang sangat baik dalam menyiapkan tugas.	

3. PEMANTAUAN UMUM KURSUS

AKTIVITI	YA	TIDAK	ULASAN (JIKA ADA)
Adakah pelajar menjalani WBL mengikut cadangan kursus yang perlu dipelajari pada semester semasa?			
Adakah Tugas / kerja yang diberikan oleh pihak organisasi bersesuaian dan mengikut keperluan objektif pembelajaran (CLO) dalam kursus berkaitan?			
Adakah pelajar melaksanakan kaedah penilaian mengikut keperluan objektif pembelajaran (CLO) dan penilaian berterusan dalam kursus berkaitan?			
Ulasan pensyarah secara keseluruhan (jika ada)			